
Mesa Negociadora (19 d'octubre de 2023)   

 
1.Informe del President.  

El Secretari General d'Universitats ens ha transmés una interpretació del 
Decret d'Acreditacions, es considera que aquestes són universals, és a dir, 
una persona acreditada a CU pot concórrer a qualsevol plaça, 
independentment d'en quina branca l'haja aconseguida (se'ns farà arribar el 
document). 

El dilluns ens va visitar el director de l'AVAP (Oliver). Estan treballant en els 
nous criteris i en la nova avaluació, als tres anys de contracte, del Professorat 
Ajudant Doctor. 

Les cinc universitats públiques estan treballant en la compatibilitat dels 
funcionaris per a poder treballar com a Professorat substitut (bàsicament, pel 
personal de Salut i el professorat de Secundària), se li demanarà una 
excepcionalitat a la Conselleria, també es demanaria per als de Justícia. No 
es demanarà que l'excepcionalitat incloga a tots els treballadors de 
l'Administració Pública. 

Enguany també hi haurà convocatòria d'Incentius Propis.    

S'ha realitzat el càlcul, a nivell d'Àrea de Coneixement, de quant pot costar 
l'aplicació de la LOSU. En l'UJI, serien uns 2,5 M€ (estructurals, no 
temporals). En aquest càlcul, s'inclouen costos que està assumint actualment 
l'UJI.  

Tenim dos temes llargs de negociar per als pròxims mesos: 
 - Llistes de Promoció i Dedicació del Professorat.er a l'estabilització del 
Professorat Associat, es valorarà especialment la Docència impartida en l'UJI. 
  

2. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la 
documentació per a l’Organització del curs 2023/24. 

Tot Professorat Ajudant Doctor estarà a 18 crèdits. 

Estava en el reglament de màsters i ara estarà en el Document d'Organització 
del Curs: 
Les persones amb contracte predoctoral, que siguen doctors, podran dirigir 
TFGs. seguiran sense poder assumir la responsabilitat o coordinació d'una 
assignatura. 
  
S'aprova per assentiment. 
  
3.Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de barems específics 
de professorat. 
  
S'aprova per assentiment. 
  
4.Torn obert de paraules 
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Davant una consulta sobre el nou Professorat Associat que, segons la LOSU, 
ara tindrà contracte indefinit; Carlos Martínez Moreno (RR.HH.) respon que 
tots els contractes de Professorat Associat actuals són anuals. Per això, al no 
renovar-se, no tenen dret a una indemnització.  
  
També s'ha demanat iniciar prompte la negociació de la nova baremació per 
a contractació del Professorat Associat. 
 
D'altra banda, s'ha demanat la no avaluació del Professorat Associat que ha 
fet vaga. 
El VOAP respon que les enquestes són sobre el que s'ha fet, no sobre el que 
no. 
  
UGT pregunta sobre el calendari laboral. 
El Gerent respon que la prioritat és parlar dels Pressupostos, però que estan 
en això i ens convocaran prompte.  
  
UGT transmet que els recipients de gel hidroalcohòlic estan inutilitzats per la 
falta d'ús. 
Vicent Cervera reconeix que no es recanvien i informa que tornaran a 
recarregar-se. 
De fet, hi ha material (tovalloletes desinfectants, a més del gel hidroalcohòlic) 
a punt de caducar que, a més, caldria desfer-se d'ell de manera especial per 
generar residus contaminants. 
UGT insisteix a repartir aquestes tovalloletes, almenys, en aules d'ús 
freqüent com les de pràctiques amb ordinador. Vicent Cervera es compromet 
a això i, de pas, informa que aviat, començarà la vacunació per a la grip. 
  
Finalment, UGT pregunta per què ha deixat de donar-se suport a Smart UJI. 
Vicent Cervera respon que ha sigut per un tema de seguretat, perquè podria 
utilitzar-se com a porta posterior per a obtindré dades sensibles de l'UJI. 
Informa que s'està implementat una cosa similar amb les mateixes funcions 
que el Smart UJI millorades. Permetrà, no sols localitzar espais i personal de 
l'UJI sinó, per exemple, saber en quines zones hi ha ventilació activada. 
  
S'alça la sessió 


